
Styrelsemöte SVIF 2018-11-04 
 

Närvarande styrelsen: Mats Coreth, Ordf, Stina Thysell Persson, Ordf. Innebandysektionen , Maria 
Olofsson kassör, Annelie Knutsson, Ordf. Fotbollssektionen, Anton Ågren, ledamot , Katarina 
Martinsdotter Frohm, sekreterare. 

Övriga deltagare: Carina Felixon, kanslist, Linda Eriksson, ekonom 

Frånvarande: Göran Westerlund Ordf.Badmintonsektionen, Göran Nilsson Ordf. Skidsektionen, 
Carina Myrman Ordf. Bingosektionen. 

 

1. Mötets öppnande 
  

2. Godkännande av dagordning 
  

3. Föregående protokoll läggs till handlingarna 
 

4. Budget 2019 
 
Linda har inte hunnit granskat budgetarna pga att de inte nått henne i tid. Bingon och Badminton har 

inte lämnat in någon budget. Skidsektionen har lagt en plus minus noll budget. Innebandyn 
och Fotbollen äskar mer pengar än de drar in.  

 
Linda har lagt en budget för föreningen och utgått från årets resultat.  
 
Ny policy vad gäller reseersättning till och från träning och matcher för spelare. 
 
Reglerna för reseersättning för sektionerna är idag olika och styrelsen anser att detta bör likställas. 

När det gäller arvoden till tränare är styrelsen också överens om att dessa bör likställas 
mellan fotbollssektionen och innebandysektionen. 

 
Intersport – Vi har 10 000 kronor på frivaror att plocka ut för året. Styrelsen plockar ut overaller 

eftersom både innebandyn och fotbollen har tagit ut sin andel.  
 
Styrelsen beslutar att: 
Ändra i det stora dokumentet enligt nedan: 
- reglerna för reseersättning för sektionerna skall vara lika.  
- ingen reseersättning betalas ut från klubben. 

- Tränararvoden – Innebandyn och Fotbollen jämställs för seniorlagen. 10 000 i arvode 
plus reseersättning till matcher betalas ut. Detta innebär att texten i stora dokumentet 
revideras genom att lägga till att reseersättning för tränare framgår av avtalet. 

 
- Fotbollen och Innebandyn får till uppdrag att revidera sina budgetar och presentera en 

mer balanserad budget.  
- Linda tittar över de inkomna budgeterna och skickar till respektive sektionerna senast 

den 20 november vill Linda ha en reviderad budget.  



 
 

5. Kansliets redovisning  
Inget att rapportera. 
  

6. Badmintonssektionens redovisning 
Ingen rapportering. 
 

7. Innebandysektionens redovisning  
Inga nyheter att rapportera.  
 

8. Fotbollssektionens redovisning 
Har deltagit på Sisus och Rädda barnens kurs ”Idrott för alla” 
Seniorlagen – har haft flera möten med både potentiella tränare och spelare.  
Har bokat in möte med Sisu och föreningsutvecklaren i kommunen för att se vad de kan hjälpa till 

med. Mer stöd till tränarna på herrjuniorerna. 
Dialogen med Vännäs AIK fortsätter. Tränarfrågan är under bearbetning. 
Damlag: Jobbar för att få ihop både ett seniorlag och juniorlag. Om det inte är genomförbart både 

vad gäller att hitta tränare och spelare för dessa två lag.  
 
Bra uppslutning för övriga lagt både på pojk och flicksidan.  
 

9. Medlemsavgifterna 
 
Styrelsen beslutar att: 
Medlemsavgift och träningsavgift och gäller hela säsongen 2018/2019 till säsongen är slut 1 april 

2019. 
Inför årsmötet lägger styrelsen förslaget att medlemsåret gäller från 1 april till sista mars. 
 

10. 10 års jubileum 
Carina kollar vilken helg Festplatsen är ledig.  
Anton tar fram ett förslag på program. 
 

11. Belastningsregistret 
Mats tar reda på vad som gäller till nästa möte.  
 

12. Förråd 
Förrådet ”Röda ladan” behöver rensas av pärmar med gamla dokument för att lämna plats till annat. 

Carina och Mats tar kontakt med VAIK för att höra vad de vill ha kvar. 
 

13. Övriga frågor 
Ekonomisk stödfond 
Samtliga i styrelsen får till uppdrag att läsa igenom skrivelsen som Annelie skrivit kring att starta en 

ekonomisk stödfond till nästa möte. 
 
Samarbete Vännäs Hockey och SVIF 
Ett möte bör initieras mellan Vännäs Hockey och SVIF för att diskutera samverkan kring 

sommarträning eftersom det krockar med fotbollsträningen. Ordförande tar kontakt med 
föreningsutvecklaren i Vännäs kommun som kan initiera ett möte. 



 
Sociala medier  
Annelie driver företaget Mäjt  och erbjuder att de kan sköta Facebook och Instagram mot att de blir 

sponsorer i föreningen, Mäjt uppskattar att arbetet motsvarande 180 000 kronor. Föreningen 
står för sargtryck och vepor 2018/2019 samt att de finns på Laget.se. 

 
Styrelsen beslutar att: 
Ge Mats-Åke i uppdrag att upprätta ett avtal med Mäjt.  
 
Bingo – vårterminen 2019 bör göras. 
Det har framkommit från flera sektioner att arbetet som skall göra första passet 16.45 – 19.00 är 

redan gjort när de kommer. Svårt att förstå syftet med vad arbetslaget skall göra under 
denna tid. Svar önskas från Bingosektionen. 

 
Etableringsstöd 
Ansöka om pengar till ett inkluderingsprojekt. En idé är att någon i styrelsen gör en ansökan om ett 

projekt för en föräldrautbildning som visar vad det innebär att vara medlem i en förening, 
Det kan vara kvinnogrupper och mansgrupper. Vi utgår från Världens bästa idrottsförälder 

Katarina tar på sig ansvaret och ansöker om medel i dialog med Stina. 
 
Information: 
Utvecklingsträffar SISU för styrelser den 26 november kl 18.30 – 20.30 på Idrottens hus. Hela 

styrelsen går detta.  
 
Annelie, Stina och Katarina från SVIF deltog i utbildningen High Five. En handlingsplan för föreningen 

bör upprättas som inbegriper Värdegrundsarbete, kränkande behandling, mobbning. Vi 
kommer att få en märkning High Five om vi upprättar en sådan plan.  

 
Vi bjuder in Fredrik från SISU där vi startar arbetet med handlingsplanen och fortsatt arbete med 

föreningsutvecklingen den 3 december kl 18.00. 
 
Ett förslag är att vi gör ett formulär för nominering till ledare och spelare. Maria tar fram ett förslag. 
 
 
Vid pennan 
 
 
Katarina Martinsdotter Frohm Mats Coreth 
Sekreterare Ordförande 
 


